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GENERAL INFORMATION
Proceedings of international scientific - methodical conference “BALTIC SURVEYING” is periodical edition of scientific articles, issued as online (ISSN 2243-6944) edition. The periodicity of proceedings is one volume per year.
Authors of the papers are teachers, researchers and practising professionals from Latvia, Lithuania, Belarus, Kazakhstan, Romania, Russia, Ukraine, etc.
There are studied problems of land administration, land management, real property cadastre, rural development, geodesy and cartography, geoinformatics, other related fields and education in land management and geodesy.
This issue contain results of scientific, theoretical and experimental research, practical experience, and is useful for young scientists and practitioners.
It contains non-reviewed scientific articles. Each author himself is responsible for correct information of his/her article.
Information about Proceedings is placed on the website of Department of Land Management and Geodesy of Faculty of Environmental and Civil Engineering of Latvia University of Agriculture (http://www.vbf.llu.lv/proceedings-baltic-surveying).
Articles should be submitted to the Editorial board by 1st of March, 2017.
By 1st of March, 2017, to lifzige@llu.lv have to be emailed:
· article in WORD format;
· last page of the article in scanned form and signed by the author or one of the authors;
· letter of indemnity in scanned form and signed by the author or one of the authors.
Editorial board
Contact information: е-mail: lifzige@llu.lv, Phone: (+371) 630 26152
ОБЩАЯ ИНФОРМАЦИЯ
Сборник научных статей научно – методической конференции “BALTIC SURVEYING” является периодическим изданием научных статей, которые публикуются в электронном (ISSN 2243-6944) виде. Периодичность издания сборника один раз в году.
Авторами статей являются преподаватели, ученые и специалисты производства Латвии, Литвы, Белоруссии, Казахстана, Польши, Руминии, России, Украины и др..
В статьях обобщены научные и практические вопросы земельной политики, землеустройства, кадастра недвижимого имущества, сельского развития, геодезии и картографии, геоинформации и др. направлений, а также научные проблемы образования в сфере землеустройства и геодезии.
Это издание содержит нерецензированные статьи. Каждый автор отвечает за правдивость информации представленной в статьe.
Информация о сборнике размещена на сайте кафедры Землеустройства и геодезии факультета Наук строительствa и окружающей среды Латвийского сельскохозяйственного университета (http://www.vbf.llu.lv/proceedings-baltic-surveying).
Статьи редколлегии должны быть отправлены до 1 марта 2017 годаю
До 1 марта 2017 года е-почтой на адрес lifzige@llu.lv должна быть отправлена:
· статья в формате WORD
· сканированная последняя страница статьи с подписью автора или одного из авторов
· сканированное гарантийное письмо автора (авторов), подписанное одним из авторов.
Редколлегия
Контактная информация: е-mail: lifzige@llu.lv, Phone: (+371) 630 26152
